

• **Project Bidding**

Shares the cost of bidding on specific projects outside Canada which involve international competition/formal bidding procedures. Formerly known as Section A.

• **Establishment of Permanent Sales Offices Abroad**

Helps Canadian exporters establish a permanent sales office in order to undertake a sustained marketing effort in a foreign market. Formerly known as Section F. This section again includes sales offices established in the United States.

• **Special Activities**

Non-repayable support for non-profit, non-sales, national trade associations/organizations, undertaking promotional activities on behalf of and for benefit of their members. Activities can include participation in trade fairs, visits, technical trials, product demonstrations, seminars and training and commodity promotion. Includes former PEMD Food and Section S.

• **Appels d'offre**

Permet de partager les frais engagés pour soumissionner un projet précis qui comporte une procédure de mise en adjudication officielle où l'entreprise se trouve en concurrence avec des sociétés étrangères. Auparavant Section A.

• **Établissement de bureaux permanents de vente à l'étranger**

Aide les exportateurs canadiens à établir des bureaux de vente à l'étranger pour entreprendre un effort soutenu de commercialisation sur un marché étranger. Auparavant Section F.

• **Activités spéciales**

Aide offerte à des organisations ou des associations nationales de commerce à but non lucratif, ne pratiquant pas la vente et qui entreprennent des activités de promotion pour le compte de leurs membres. Les activités englobent la participation à des foires commerciales, les visites, les essais techniques, les démonstrations de produits, les séminaires, la formation et la promotion de produits. Auparavant PDME Alimentation et Section S.